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                                                           Abstract of Thesis 

 دراسح َسٍجٍح نتطٕر انعٍٍ فً جٍٍُ دجاج انهحى                   

 

اَجسخ انذراسّ فً  نًتاتعح انتطٕر انجًٍُُ نعٍٍ دجاج انهحى خلال انفترِ ياتٍٍ ثانث ٌٕو حضٍ انى ٌٕو تعذ انفقس ٔٔتى استخذاو 

ٔنٕحظ اٌ انعٍٍ فً انٍٕو انتانث تتكٌٕ يٍ كٕب تصري ثُائً انطثقح ٔٔاٌ يعضى طثقاخ انعٍٍ تتكٌٕ . تٍضّ 200ياٌقارب 

كًا تى ,ٔاٌ طثقاخ انشثكٍّ  ٔانًًشظ انعًٍُ تصثح اكثر تًاٌستعذ انفقس,خلال انٍٕو انعاشر ٔتستًر تانتطٕر حتى ٌٕو انفقس

 خلال يراحم يختهفح يٍ (أزيٍٕو تترٔكساٌذٔ تٍرٔدٌك اسٍذشٍف)انكشف عٍ انذٌْٕ ٔانكارتٍْٕذراخ تٕاسطح صثغاخ حاصح

.تطٕر انعٍٍ . 

Histological study of eye development in  the chick broiler embryo 

A study was conducted at veterinary medicine college to observed eye development during 3rd day of 

incubation to one day post hatch,used about 200 eggs,at 3rd eye appeared as bilayer structure,most eye 

layers appear at 10th day and developing  continue  until hatching day ,retina and pectin still differentiatin 

until one day post hatching day,Also lipid and carbohydrates demonstrated by special stains(Osmium 

tetroxide and P A S)during different stage of eye development  


